

Giti



5 سنوات ضمان

5

YEARS

5 YEARS WARRANTY

ضمان اطارات جي تي المحدود

5(خمسة) سنوات (من تاريخ التصنيع)

شروط وأحكام ضمان الإطارات

المطالبات المقبولة:

- ستتم الموافقة على مطالبات أنابيب الإطارات أو اللوحات التي ثبت وجود عيوب تصنيع فيها.
- سيقوم ممثل مجموعة التميمي أو شخص مخول منها باتخاذ القرار النهائي بشأن المطالبة.
- يعتمد التعويض على درجة التآكل، المقاسة "بعمق المداس المتبقي" كنسبة مئوية من الأصل.
- سيدفع العميل تكلفة التركيب والموازنة ورسوم الخدمات الأخرى.
- تصبح الإطارات المستبدلة على أساس التعديل ملكاً لشركة جي تي. وبالنسبة للإطارات غير المستبدلة فسيتم إرجاعها إلى المالك، وفي حالة عدم المطالبة بها سيتم التخلص منها بعد فترة 14 يومًا.

استثناءات التعويض:

- الأضرار الناجمة عن سوء استخدام الإطارات أو اللوحات أو سوء تخزينها.
- الإطارات المستخدمة بعد انتهاء عمق المداس الأصلي (عندما تظهر مؤشرات التآكل).
- الأضرار الناجمة عن انحراف الإطارات أو التحميل الزائد أو التعرض للزيت أو المواد الكيميائية.
- ومشاكل التركيب والتفكيك، والأضرار الناجمة عن مخاطر الطريق.
- الإطارات المستخدمة في السباقات أو الفعاليات التنافسية أو غيرها من الأضرار التي تتعرض لها، أو تأكلها أو سوء استخدامها أو ثقبها.
- أي ضرر يسببه المشتري أو المستخدم لا يتوافق مع مواصفات الشركة المصنعة أو تعليماتها، أو سوء الاستخدام المتعمد، لا يعتبر مؤهلاً للضمان.
- الإطارات التي لها شروط خدمة لا تتوافق مع مواصفات الشركة المصنعة (الحمل، السرعة، الضغط، الخ) وتطبيقاتها (مثل: استخدامها على الطرق أو خارجها).
- الشكاوى المتعلقة بالتآكل مثل التآكل السريع، والتآكل غير المتساوي، وتقشر المطاط، وتصميمات الطريق وبقع التآكل الناجمة عن الكبح الشديد والتسارع.



LIMITED GITI TIRE WARRANTY

5 (FIVE) YEARS (FROM THE DATE OF MANUFACTURING)

TIRE WARRANTY TERMS & CONDITIONS

Accepted Claims:

- Claims for tires tubes or flaps that are proven to faulty due to manufacturing defects will be accepted.
- The final decision on the claim will be made by a Tamimi representative or someone authorized by them.
- Compensation is based on the degree of wear, measured as "Remaining Tread Depth" as a percentage of original.
- The cost for mounting, balancing and other service charges will be paid by the customer.
- Tires replaced on an adjustment basis become property of GITI. Nonreplaced tires will be returned to the owner, if unclaimed they will be disposed of after a period of 14 days.

Exclusions for Compensation:

- Damage caused by improper handling or storing of tires or flap.
- Tires used beyond the original tread depth (When the wear indicator are exposed):.
- Damage due to misalignment, overloading, or exposure to oil or chemicals. Mounting & dismounting issues, Damage due to road hazard
- Tires used in racing or competitive events or other subjected damage, running flat or abuse or puncture
- Any damage caused by the buyer or user that does not align with the manufacturer's specifications or instructions, or intentional misuse is not eligible
- Tires for which service conditions are not in accordance with the making (load, speed, inflation etc.) and application (e.g.: On of Off the road)
- Wear related complaints such as fast wear, uneven wear, chipping chunking and the road designs and flat spot caused by harsh breaking or accelerations: